
 

 

Veldhoven 22-07-2019 

Artikel 42 vraag SENIOREN VELDHOVEN aangaande processierups 

 

Geacht College, 

Ook de processierups heeft de weg naar Veldhoven gevonden. Meest bekende soort is de 

eikenprocessierups. Andere soorten lijken al of niet in processievorm ook op weg naar het 

steeds warmer wordende Veldhoven. 

Gemeentebestuur heeft de bestrijding van de processierups voortvarend aangepakt. 

Daarvoor onze complimenten. De meest effectieve vorm van bestrijding is als ook 

particuliere eigenaren van bomen die de rups op bezoek krijgen de bestrijding ter hand 

nemen. Sommige van  die eigenaren zullen hun verantwoordelijkheid nemen en de 

bestrijding oppakken. Anderen schrikken van een eventuele offerte en laten de rups waar hij 

is.  

Grotere partijen zoals Gemeentes en landschapsbeheerders als Brabants Landschap, 

Staatsbosbeheer en dergelijke kunnen gunstige voorwaardes bedingen bij bestrijders omdat 

ze schaalvoordelen hebben. Voor een particuliere eigenaar kan bestrijding ook met 

eventuele voorrijdkosten een kostbare zaak worden. Ons is vanuit burgers de vraag gesteld 

of Gemeente iets voor de eigenaren kan betekenen. 

Is College het met ons eens dat met het oog op klimaatverandering exotische insecten een 

groter probleem kunnen gaan worden? 

Is College het met ons eens dat integrale aanpak van bestrijding effectiever is dan een 

hapsnap aanpak door diverse eigenaren? 

Is College genegen om vanaf volgend jaar de regie in de bestrijding op zich te nemen?  

Is College ook genegen om particulieren, nadat ze zich hebben aangemeld,  bestrijding 

schadelijke insecten tegen een voordelig tarief aan te bieden? 

Naast biologische bestrijding door bedrijven schijnen ook (kool)mezen een rol te kunnen 

vervullen. Indien dit van toepassing is, is College dan ook genegen gemeentelijk hout 

(kool)mees vriendelijk in te laten richten? 

Met vriendelijke groet 

Namens SENIOREN VELDHOVEN 

Gerrit Coppens 


